
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets åttonde StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Under nøllegasuqen ertappade Nymbles Klubbmästeri (NKM) flera
deltagare med pluntor. I vissa av situationerna som uppstod i anknyt-
ning till detta har styrelsen uppfattat det som att NKM agerat fel-
aktigt. Johan Höglund samt övriga Fø Fhar börjat efterarbetet kring
dessa.

• Gerald Quentin Maguire Jr. har donerat pegnar till sektionen som han
avser ska användas för att dela ut stipendie årligen, till en individ på
sektionen.

• Anita Kullen har sect-ionerats, det vill säga, hon är nu medlem i ion-
secten.

• Källarnissar kommer från och med nu sitta i ett helt år (till skillnad
från tidigare när de endast haft ca 10 månaders verksamhetsår).

• PR har ett nytt säljrekord (för en helt vanlig pub), 33 000 kr.

• Styrelsen har noterat att bokningskalendern för Tolvan är extremt full
(ej nykter) under hösten.



Resistorns raljeri
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Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. så gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av



StÖT 8 ELEKTROSEKTIONEN 25 september

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 8
Måndagen den 25 september
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 17:38 av Supraledare Elin Björklund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Johan Höglund Fø F
Alvar Winquist Revisor

1.2 Försenad ankomst
Inga försenade ankomster1

1.3 Adjungeringar
Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1Detta är synnerligen otroligt med tanke å att hr Milad Javadi har en snittförsening å
styrelsens alla träffar å 23 (är bäska droppar) minuter.

1 Justeras:
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1.6 Publicering å webben
Mötet godkänner publicering å webben med namn.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Frkn Elin Björklund har förberett (jättebra2) inför ettans lunch som äger
rum några dagar efter StyrelseÖverläggningsTräffen. Vidare kungör hon för
ovissa lyssnare (samt läsare) att hon representerat Konglig Elektrosektionen
i bl.a. Lund. Vidare har hon tillsammans med den egna styrelsen samt sty-
relsen för Sektionen för Medicinsk Teknik, annordnat val för ordförande för
Sångbokskommittén-2025. Hon vill också utlysa s.d.h. cred till senare nämnd
styrelse samt hr Javadi för gediget arbete med det trassliga biljettsläpp som
ägt rum tidigare vecka.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Hr Javadi inleder sin rapport med att till mötet utropa: ”vad fan har jag
gjort?”. Därefter förklarar han för mötet att han mest åkt runt (ej fyr-
kantigt). Han kungör sedan att han hatar Konglig Elektrosektionens
hemsida; den har tydligen nästan exploderat när han i samfund med valbe-
redningen skulle uppdatera funktionärsposternas sidor med beskrivningar.
Till sist berättar han att han ska ha fler möten med sina s.a.s. mediaboys
samt skriva en motion med dem. Hr Javadi påstår sig må bra, men i vanlig
ordning jobbar hrn på ungefär två (2) timmar sömn.

I bakgrunden kan man frkn Björklund m.fl., knastra å några synnerligen
gräddade kolakakor.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Hr Johan Wirén (s.t.s. i hufvudstaden) proklamerar stolt för mötet han
legat i fas med protokollen ett tag sedan publiceringen av det nittiosex (96)
dagar försenade protokollet från maj-SM. Liksom andra i styrelsen har han
rest landet (och norden) över för att sprida det goda ryktet om Konglig
Elektrosektion å KTH. Han är också mycket besvärad över att ha behövt
vikariera för den nya sektretarprotégén, frkn Nova Höög3, å mötet för valet
av ordförande för Sångbokskommittén, då hon drabbats av digerdöden (eller
något i stil med det).

2Hon glömde boka sal (typ), men hon löste det!
3ej Lååg.

2 Justeras:
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2.4 Rapport från SNO
Frkn Julia Gelmanovska har drabbats av sjukdom och kan därför tyvärr ej
deltaga i StyrelseÖverläggningsTräffen den 25 september u.n.å. 1000100.

2.5 Rapport från AMSe
Hr Elias (noll)Kollberg (din s.m.s. fucking AMSe) är trött men taggad på
den elfte (11e) (det är nämligen 48 års-jubileum å giftermålet mellan hr
vänstare William Jefferson Clinton och frkn Hillary Diane Rodham då). Vi-
dare har hrn planlagt datum för flertalet evenemang med telefonaktiebolaget
L M Ericcson. Ett av evenemangen de betalat för är ett s.k. mastersevent.
Det är däremot ingen som tycks veta vad detta är för något vilket fört hr
Kollberg till djup förtvivlan. Han rapporterar vidare att han haft ett första
möte med sin nämnd, ArG (som tydligen finns) samt att han är arg eftersom

. Han noterar dock att inte är helt vär-
delös. Vidare kommer det fram att hela hans nämnds lagersaldo är inlåst i
rum som de inte kommer åt. Hr Kollberg mår dock bra under hans ämbetes
hårda påfrestningar.

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Hr Patrik Nicolausson rapporterar att div. saker har betalats, fakturerats
eller bokförts beroende å vad som lämpligast torde ha gjorts. Hrn har även
noterat att vi m.e.m. måste äta vatten och bröd å våra kommande styrel-
semiddagar om vi inte ska övertransera budgeten för detta. Vidare har han
gjort budgetkonton för Noblesse samt stipendiumet som Gerald Quentin
Maguire Jr. vill att Konglig Elektrosektionen delar ut. När det frågas om
hur man mår svarar han att han är lite öm4.

2.7 Rapport från Källarmästare
Hr Emil Karlsson (s.t.s. i Borås) har än så länge hållit i en (1) fixarkväll.
Å den fixarkvällen var det bra närvaro (dock inte från ettan) vilket hrn
var nöjd med. Vidare har det bestämt att de nya Källarnissarna kommer
ha verksamhetsår fram tills nya Källarnissar valts5. Hrn är även nöjd med
den present som Källargillet tilldelat PR å Nøllegasuen. (Frkn Björklund
kommer plötsligt å massor med saker hon gjort som vill ska protokollföras:
sekt-ionering av frkn Anita Kullen, medaljering av Fø Fsamt det otaxerade
eftersläppet i Gasquen). Sedermera förklarar hr Karlsson att han mår som
han förtjänar.

4Det förtydligas att detta inte är i hans anus efter en hård natt med AMSen, utan
snarare för att han sprang Lidingöloppet några dagar tidigare.

5Allstå livstid om hr Karlssons efterträdare helt enkelt inte väljer några nya.

3 Justeras:
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2.8 Rapport från Klubbmästare
Frkn Höög, som badade i bajsvatten (enligt tidigare läsningen) har nu drab-
bats av digerdöden (eller något liknande) (återigen enligt tidigare läsning).
Hr Javadi svarar för någon slags rapport från PR och proklamerar stolt att
förra torsdagen bjöd å säljrekord; trettiotre (33) tkr (tusen kronor). Under
puben tog också exakt allt (vodka och is) slut förutom hotshots.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Johan Höglund har avslutat mottagningen och representerat Konglig
Elektrosektionen å några fina tillställningar. Han noterar att Sektionen för
Energi och Miljös nøllegasque var förvånansvärt lugn samt att han var be-
sviken över detta. Vår egna nøllegasque var dessvärre inte lugn, då festen
stängt tidigare än utlovat å gr. av att Nymbles Klubbmästeri ertappat6 flera
deltagare med pluntor. Hr Höglund, med övriga Fø Fhar diskuterat detta
med THS men har enligt egen utsaga, mötts med total oförståelse för Klubb-
mästeriets handlingar. Vidare har hrn haft egen fixarkväll i Funqrummet och
lovar att hänga personer som skräpar ned där under hösten7.

3 Beslutsärenden
3.1 Gerald Maguire
Hr Gerald Quentin Maguire Jr. har tidigare donerat trettio (30) tkr till
Konglig Elektrosektionen som hrn vill ska delas ut som ett stipendium un-
der tio (10) år. Frågan som hr Nicolausson ställer mötet är hur detta ska gå
till samt om, alternaivt vad, för beslut som krävs för att göra detta. Mötet
diskuterar även om inte 2022-års styrelse ska ta ett visst ansvar över det-
ta eftersom ärendet egentligen inkom dem under deras verksamhetsår och
kommer fram till att detta är rimligt. Hr Nicolaussons yrkande å att mötet
skriver en proposition om att..., avslås.

3.2 SBK budget
Hr Nicolausson har skrivit ett till beslutsärende författat å detta vis:

Bla bla bla
Fikabudget 1,5 år arbete kanelbullspriser? MUMS
Budget för att köpa fika och sångböcker från andra sektioner.
( 5000 kr total budget, splittar mellan medtek elektro )

6eller i somliga fall, rotat fram ur folks väskor...
7Att notera för eventuell läsare med Funqrumsaccess: om ni förvarat alkohol i rummet

är den nu konfiskerat av Konglig Elektrosektionens styrelse och kommer ej att återlämnas.
Eventuella klagomål hänvisas till pgv@e.kth.se.

4 Justeras:
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Hrn utropar sedan att detta torde ha varit ett diskussionsärende istället
för beslutsärende.8 (Frkn Björklund noterar sedan att hon slarvat bort hr
Wiréns egna Lundasångbok, ä.k.s. Komponenten. Efter detta kan stämning-
en mellan de båda uppfattas som något krigisk). Mötet anser dock att hr
Nicolaussons förfrågan om en budget för Sångbokskommittén är rimlig och
avser föra vidare dessa diskussioner med styrelsen för Sektionen för Me-
dicinsk Teknik. Sedan inser frkn Björklund ett s.k. syntax error eftersom
beslutsärendet saknar yrkande att besluta i...

4 Diskussionsärenden
4.1 Noblesse
Hr Nicolausson utropar kvickt att: ”detta har löst sig, det finns inget att
diskutera”.9

4.2 NKM och NG
Hr Höglund har skrivit ett diskussionsärende där han ställer frågan om man
ska, och isåfall hur man ska, driva frågan om hur Nymbles Klubbmäste-
ri hanterade vår egna Nøllegasque. Hrn, likt övriga i Fø Fanser att dem
hanterat situationen ytterst amatörmässigt och vill se förändringar för att
liknande situation inte ska uppstå igen. Det som Fø Fanser är:

1. att Nymbles Klubbmästeri överreagerat10 i det tidigare skedet av fest-
ligheterna då ett fåtal deltagare fört med sig några burkar öl in till
lokalen.

2. Att Nymbles Klubbmästeri sedermera överreagerat (observera: ej age-
rat inkorrekt) å att somliga mötesdeltagar fört med sig pluntor in i
lokalen.

3. Att Nymbles Klubbmästeri inte delegerat arbetande att hålla uppsikt
vid lokalens olika entréer.

4. Att Nymbles Klubbmästeri sökt igenom mötesdeltagares väskor utan
tillåtelse för att göra detta.

4.3 Tack till nolleG-funkisar
Hr Karlsson har skrivit ett diskussionsunderlag där han föreslår att styrel-
sen ska lösa något slags tack till de hjälpsamma individer som såg till att
nøllegasquens eftersläpp fortsatte efter att det blev nerstängt tidigt. Mötet
enas om att man bör fixa något mindre av symboliskt värde.

8Varför han inte yrkade å att flytta punkten till resten av diskussionsärendena kan
läsaren endast spekulera i.

9Varför hrn inte yrkat å att ta bort punkten från föredragningslistan kan läsaren endast
spekulera i.

10Hotat med att stänga ned festen 19:00.

5 Justeras:
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5 Övrigt
5.1 Övriga frågor
5.1.1 Betala tillbaka Johan

Hrn vill ha sina pengar.

5.1.2 Ettans lunch

Ettans lunch ska ske några dagar efter mötet men lokalen är fortfarande
inte bokad. Det visar sig också att vi inte får boka den för det ändamål vi
ämnar använda salen i (lunchföreläsning). Mötet enas om att vi då bokar
den som vanligt och ger ut lunch när ettorna går därifrån.

5.1.3 Styrelsegasque/bastu

THS ska hålla en egen styrelsegasuqe men mötet överväger om man (som
en symbolisk protest) ska annordna en egen styrelsegasuqe alternativt boka
bastun då.

5.1.4 Verksamhetsplan

Mötesdeltagarna påminns om att de skrivit verksamhetsplaner och att det
kan vara bra att kika igenom de igen för att säkerställa att man jobbar enligt
dem.

5.1.5 Middagar

Mötet frågor hr Javadi om han skickat ut alla middagsinbjudningar. ”Näs-
tan”, lyder svaret.

5.1.6 Bokningar av Tolvan

Mötet upplyses om att Tolvan är extremt uppbokad framöver och att ett
betydelsefullt antal av dessa är privata fester.

5.1.7 Återfallsgasque

Hr Wirén informerar mötet om de senaste detaljerna kring den privata fest
styrelsen ska anordna.

5.2 Nästa StÖT
Nästa datum för StyrelseÖverläggningsTräff bestäms till 16 oktober efter
kontrollskrivningen i elektrostatik.

6 Justeras:
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5.3 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 20:28 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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